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Bestyrelsesmøde nr. 7 2019 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 
12/09-2019 hos Britta i E22  
 
Til stede; Julie Jeppesen K2, Martin Lund E26, , Frank Rasmussen H2, 
Britta Jørgensen E22, Jesper Svendsen E19 Stina Engelhardt H33  
Afbud; Grethe Leopold E36, 

1. Godkendelse af referat 
Referatet er godkendt med en lille rettelse som er ændret i den seneste 
udgave. Julie lægger det på hjemmesiden. 

2. Godkendelse af dagsorden for dagens mødet 
Dagsorden er godkendt 

3. Meddelelser 
Martin informerer om en uenighed mellem to husstande angående skel 
og opførsel af høj terrasse. Kommunen har truffet afgørelse om at der 
ikke må bygges terrasse højere end 0,3 m fra jorden i en afstand på 
mindre end 2,5 m fra skel. Dette er ikke det som vores eget deklaration 
foreskriver. ’Bestyrelsen tog Odense Kommunes afgørelse til 
efterretning og formanden vil i det kommende Nyhedsbrev opfordre 
beboere til at kontakte Odense Kommunes byggesagskontor, hvis man 
har planer om at etablere tilbygninger/udbygninger’. Martin vil 
uafhængigt af denne sag rette henvendelse til kommunen for at finde ud 
af hvor vores eget deklaration står ifht kommunens anvisninger.  

Martin har et par gange kontaktet kommunen angående de bagerste 
stier som er meget tilvoksede. De har ikke svaret, men der er blevet 
beskåret for nyligt.  

4. Økonomi 
Britta har sendt overblik forud for mødet. Der er pr 1/10 brugt lige godt 
50% af årets budget. Der kommer dog ekstra udgifter til gartner og den 
ubekendte faktor til vintertjeneste. Der bliver ikke lavet skur i år hvorfor 
budgettet til dette ikke bliver brugt.  

Vi har fået oprettet mobilepay. Britta laver et opslag på facebook med 
info omkring dette. 

Medlemmerne af bestyrelsen oplever at det er svært at holde udgifterne 
til forplejning ved afholdelse af møderne på 400 kr. Det besluttes at det 
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fremover bliver hævet til 600 kr., da medlemmerne i bestyrelsen ikke 
bør have udgifter på at afholde møder.  

5. Faciliteter (telte, legeplads, skur m.m) 
GardenCare fjerner buskads på trailerpladsen i oktober iflg tidligere 
tilbud. Frank foreslår at syrenhegnet enten fjernes eller beskæres. Der er 
ikke stemning for dette i den øvrige bestyrelse. 

 
Frank og Otto mødes og gennemgår teltene for at være sikre på at alle 
ting er som de skal være.  

Legepladsen mellem Hesbjergvænget og Krengerupvænget trænger til 
en opfriskning. Jesper og Julie ser på dette til næste møde.  

6. Leverandøraftaler (gartner, vintertjeneste) 
Kontrakten med HedeDanmark fortsætter fra sidste år. 

7. Vedtægter  
Vedtægterne er ikke opdateret i flere år. Dette bør gøres inden næste 
generalforsamling. Martin, Britta og måske Otto vil gøre dette. 

8. Kloakker 
Der er en enkelt kloak som er i stykker og bør laves snarest. Britta tager 
kontakt til Otto vedr. dette. Desuden bør vi lave nye observationer ved 
stort regnskyl nu da der er kommet nye kantsten på stierne.  

9. Nyhedsbrev 
Snerydning  
Mobilepay   
Tilbygninger/udbygninger  
Trailer-parkering  
Tyverier  

10. Evt. 
Jesper og Martin reviderer velkomstbrev 

Martin retter henvendelse til Frederik og Peder angående et 
aktivitetsudvalg.  

Mødedatoer i fremtiden 
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5. November hos Stinna i H33  


